
Hei ! jeg savner tilbakemelding på min bekymringmelding ang. stein deponiet på Mjåtveit 
næringspark, men i dag ringte Leif Johnsen og jeg fikk en del informasjon fra han etter han fikk 
snakket med deg på tlf. I dag.
Slik jeg forsto det har dere vært på befaring og sett på dette deponiet som vokser med flere hundre 
lastebil lass med stein hver eneste dag, steinen kommer fra Bergens området.

Deponiet begynner og bli så stort at massene ikke kan brukes på industriområdet da vil kote høyden
bli altfor høy. Er dette er en mellom lagring ?
Videre er det enorm støy fra området som det tippes på langt ut på kveldene er det noe krav om 
nabovarsel når slike tiltak skal gjennomføres ?
 
Det er videre stor fare for enorme mengder med avrenning med steinstøv / sprengstoff rester når det
kommer store nedbørs mengder noe som bildene minne i forrige e-post viste fra Kloppedalsbekken 
som renner ut i Mjåtveitelven.

Utbygger (lie gruppen) er pålagt og ta vannprøver når det graves i området og det er store nedbørs 
mengder er dette gjennom ført ? og som du skrev i forbindelse med det mobile stein knuseverket så 
virker ikke fangdammene etter sin hensikt hvorfor er ikke dette arbeidet utført ?

Ligger ved vedlegg som etter er relevant for denne saken.

Mva. Kjetil Tufte
Mjåtveitelvens forening.
 

 


